
 

  Protokoll styrelsemöte Albo                        den 6 mars 2023  

 
Närvarande: Carina A, Göran N, Kerstin S, Gunilla A, Eva K, Lotta S, Britt-Marie P, Lars N, Jan-E B, 

Henrik V, Lena H, Berit A, Mats P och Gert-Åke I. 

 

1. Ordföranden öppnar mötet. Dagordningens godkännande. 

2.Genomgång av föregående mötesanteckningar. 
Godkännes och lägges till handlingarna. 

3.Ekonomi 
Kostnad för tryckning och distribution av programmet uppgick till 24 000 kr. 

Se bifogad resultat- och balansrapport. 

3.Bidrag från Tomelilla och Simrishamns kommun samt från 

Länsstyrelsen. Ansökan om sponsring. 
Bidrag för inköp av projektor och högtalare har sökts hos Tomelilla Kommun. 

Länsstyrelsen har beviljat anslag för reparation av halmtak på Sillaröds skvaltkvarn och studien 

av säkerheten vid bron. Länsstyrelsen har beslutat att mötet med markägaren ska ske när studien 

av säkerheten på bron är gjord. Parkering intill möllan kan eventuellt lösas på ett bete intill 

gården Uråsa. 

Föreningen ska söka bidrag hos Simrishamns kommun för allmänt underhåll av kulturbyggnader 

samt för elkostnader. 

Eventuell reparation på Mellby Mölla kan kosta 600 000 kr.  

4. Ideell Kulturallians 
Gunilla har ansökt om bidrag för programkostnader och allmänt för föreningens byggnader.  

5. Medlemsblad i höst om råg. 
Tänk på att dokumentera och fotografera! 

 



6. Programmet 
Programmet är utskickat till alla medlemmar. 

7. Vykort av visitkorten? 
Inte troligt att det finns ett stort intresse av vykort idag. 

8. Årsmöte 26 april, valberedning 
Fika ska ordnas. Österlens spelmanslag underhåller. Lotteri med textila vinster. Bokförsäljning. 

Auktion av textilier. Bilder på textilierna kommer ut på hemsidan i god tid före årsmötet.  

9. Ringarnas årsmöte, redovisning, revision.  
Ringarnas och gruppernas revisionsberättelser och verksamhetsberättelser måste vara färdiga till 

nästa styrelsemöte. 

10. Skånes Hembygdsförbunds stämma i Bengtemölla söndagen 

den 23 april kl. 9-15. 
Temat för året är kvarnar och möllor. Kerstin och Henrik ordnar ett bildspel. Mats tar dit 

modeller av Skvaltan och Hallamölla. Vilka vill medverka/närvara? Frågan återkommer på nästa 

styrelsemöte. 

11. Hemsidan, Facebook, Instagram 
Aktiviteterna i Programmet 2023 kommer att läggas ut på hemsidan. Glöm inte att nya bilder 

behövs till Facebook och Instagram! Tänk på att ta bilder på ev förbättringsarbeten på de olika 

objekten. 

12. Textilgruppen 
Nästa slöjdträff 15/3.  

13. Arkivet i Brösarp, tömma det sista 

14. Skolrådet  
Olika skötselgrupper sköter inre och yttre del av Ravlunda skola. Trådlöst nätverk ska köpas in. 

15. Webbinarier, kurser mm 
Länk om studiecirkeln ”Så blir vi yngre” bifogas till protokollet. 

En digital version av höstens webbinarium om berättande kommer 20 april. Två deltagare från 

varje förening får anmäla sig. 

Glöm inte att alla kan själva prenumerera på Nyhetsbrev från Skånes Hembygdsförbund och 

Sveriges Hembygdsförbund. 

16. Brandövning, inventering av föremål 
Simrishamns räddningsvärn är kontaktade och övning ska ske i Simrishamn 5 och 12 september. 

Vid inventering av objektens föremål – glöm inte att komplettera med foto och beskrivning. 



 

 

17. Rundan 
St Olofs mölla: Styrelsen beslöt att reparationen av möllan får kosta max 10 000 kr. En 

folkhögskola ska komma på studiebesök 22 april.  

Hallamölla: Virke till vattenhjulet ska fås från Högesta AB. Årsmöte har varit. 

Bondrumsgården: Årsmöte 15 mars. 

Glimmeboda: Länsstyrelsen och Svea skog har beslutat att asken får fällas. Bidrag till huva på 

skorstenen är beviljat. 

Krubbemölla: En ask har trillat över ett av picknickborden. Flisningen i december gav 19 000 kr till 

Krubbemöllaringen. 

Kerstin: En statistikmotor har installerats på hemsidan. Nu kan man se hur många som besöker  

sidan. 

18. Övriga frågor 
Skånsk Mölleförening önskar representation från Hembygdsföreningen i sin styrelse. 

Intresserade hör av sig till Göran. 

Frågan om jävsituation mellan revisor och ordförande har lyfts igen. På ett styrelsemöte 210909 

bedömde styrelsen att någon jävsituation inte föreligger. Frågan kommer att tas upp igen på 

kommande årsmöte. 

19. Nästa möte 
Styrelsemöte måndagen den 3 april. 

20. Mötets avslutande. 
 

Vid tangentbordet: Eva Karlsson 

 

 

 

 

 
 

 








